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Palloiluhallihanke on toistaiseksi edennyt hyvin suunnitelmien mukaisesti mukaan lukien 
kustannusarviot ja tarjoukset suhteessa vahvistettuihin määrärahoihin. Hankkeen pysäyttäminen ja 
uudelleenarviointi ei tämän vuoksi ole perusteltua. Mikäli määrärahan tarve olisi arvioitu liian pieneksi, 
kaupunginvaltuusto päättäisi siinä tapauksessa joko hankkeen keskeyttämisestä tai lisämäärärahan 
myöntämisestä.  

 

 

 


